

البنك الأهلي الأردني

Jordan Ahli Bank

Date: 1/11/2020
Ref: BRD.Sec/75/2020

التاريخ: 2020/11/1
إشارة: أ.رس/75/2020

Messrs. Jordan Securities Commission
Messrs. Amman Stock Exchange
Amman - Jordan

السادة هيئة الأوراق المالية المحترمين
السادة بورصة عمان المحترمين
عمان - الأردن

Subject: Board of Director Appointment

الموضوع: تعيين عضو مجلس إدارة

Greetings,

تحية واحتراما

With reference to the above subject matter and pursuant to legislation in force and the provisions of Article (8/i) of the Instructions of Issuing Companies Disclosure, Accounting and Auditing Standards of the year 2004, and the relevant circulars issued according to which the Commission must be provided before the commencement of the trading session business day following the occurrence of the material information kindly be informed that Jordan Ahli Bank Board of Directors of has decided, in its ninth meeting for the year 2020, held on October 28, 2020, to appoint / elect H.E Dr. Tareq Mohammad Khaleel Hammouri as an independent non-executive board member as the successor to H.E Dr. Umayya Salah Toukan as of the same date, provided that it shall be effective after obtaining the non-objection of the Central Bank of Jordan, noting that the foregoing appointment will be presented at the next general assembly.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه وعملا بالتشريعات النافذة وأحكام المادة (8/ط) من تعليمات إفصاح الشركات المصدرة والمعايير المحاسبية ومعايير التدقيق والتعاميم الصادرة بموجبها والتي توجب تزويد الهيئة قبل بدء جلسة التداول ليوم العمل التالي لحدوث المعلومة الجوهرية ، يرجى التكرم بالعلم بأن مجلس إدارة البنك الأهلي الأردني قد قرر وفي اجتماعه التاسع للعام 2020 المنعقد بتاريخ 28 تشرين الأول 2020، تعيين/انتخاب معالي الدكتور طارق محمد خليل حموري كعضو مستقل في مجلس الإدارة وغير تنفيذي خلفا لمعالي الدكتور أمية صلاح طوقان اعتبارا من تاريخه، بحيث تصبح هذه العضوية نافذة بعد الحصول على عدم ممانعة البنك المركزي الأردني حسب الأصول. علما بأنه سيتم عرض قرار التعيين في اجتماع الهيئة العامة القادم.

Also be informed that, the Board has decided during the same meeting to appoint Mr. Mahmoud bin Zuhdi Malhas as Deputy Chairman of the board.

كما نرجو إعلامكم بأن تقرر وفي نفس الجلسة تعيين عضو مجلس الإدارة السيد محمود بن زهدي ملحس نائبا لرئيس المجلس .

With regards

DocuSigned by:
Saad Nabil Mouasher

Saad Nabil Mouasher
Chairman of Board

cc: Messrs. Securities Depository Center

بورصة عمان
الدائرة الإدارية والمالية
الديوان
٠١ تشرين الثاني ٢٠٢٠
4007
11013
الرقم المتسلسل:
رقم الملف:
الجهة المختصة:

واقبلوا الاحترام

DocuSigned by:
Saad Nabil Mouasher

سعد نبيل المعشر
رئيس مجلس الإدارة

نسخة: السادة مركز إيداع الأوراق المالية.

